
Referat fra skolebestyrelsesmødet onsdag d. 7.3, kl 17-19. 

 

Ordstyrer: Annie 

Referent: Mikael 

  

 Nyt fra formanden; 

Annie orienterer om budgetmødet for skolebestyrelsen på Rynkevangsskolen d. 21/3, 

hvor bestyrelsen opfordres til at deltage. 

 Nyt fra ledelsen; 

Per orienterer bl.a. om vandskaden på '57 gangen, som pt. Har betydet flytning af 3. 

klasse til læringsrummet. Det er en forsikringssag og vi kender pt. ikke det fulde om-

fang af skaderne. Selvrisikoen er på 100.000 kr. 

 Nyt fra elevrådet; 

Elevrådet deltager i en konkurrence omkring bedre miljø på skolerne. Præmien er på 

50.000 kr. De fortæller om arbejdet på trivselsdagen med citater og plakater og hvor-

dan bevægelse er en del af undervisningen.  

 Ansættelsesprocessen; 

Vi har pr. 1.4 ansat Henrik Birk Hansen som lærer, primært på 4. årgang. Henrik har 

dansk og natur/teknik som linjefag, samt undervisningskompetence i en række andre 

fag. 

 Strategi og handleplan (kvalitetsrapport) høring; 

Bestyrelsen er enig i de valgte punkter i høring og bakker op om disse. På skolen vil vi i 

samme moment tydeliggøre politikken omkring elevfravær. 

 DGI profilskole; 

Emneugen i år vil omhandle bevægelse. Det er også i denne uge vi officielt bliver cert i-

ficeret DGI skole. Til ugen er der sponseret præmier af Marianne, Emil fra 5. klasses 

mor. Elevrådet kommer med eksempler på bevægelsestiltag i undervisningen. 

 VL, nyt om synlig læring; 

I dag havde vi besøg af 2 skoleledere, som skulle observere og komme med feedback 

på Årby skoles arbejde med VL. Overordnet set er der mange tegn på synlig læring. 

Eleverne ved hvad de er i gang med at lære, hvordan de skal komme videre. Strategier 

og begreber benyttes om end eleverne måske ikke lige kan benytte de ord og begreber 

de voksne anvender, når de taler om VL. Værktøjet benyttes i høj grad- men benævnel-

sen af værktøjet anvendes ikke sikkert. Vi tænker at sproget skal simplificeres.  

 Kommende skolebestyrelsesvalg, hvem genopstiller? 

Følgende genopstiller til skolebestyrelsen: Mette, Jan, Annie, Janne, Jane, Trine og Ka-

tja. Der er ikke andre som har skrevet sig på valglisten. Til mødet med kommende 0. 

klasses forældre, spørges der ind til om ikke en der, kunne tænke sig at træde ind i 

skolebestyrelsen. 

 Budget 2018 og økonomi (Hvordan ser evt. overskud/underskud ud) 

 Trivselsdag/trivselsundersøgelse; 

Trivselsdagen forløb bl.a. med at finde på citater til plakater, som skal forebygge mob-

ning. Enkelte klasser arbejdede på tværs. Den obligatoriske trivselstest skal tages af a l-

le elever i løbet af foråret. Det er denne gang også muligt i papirfor. Begge former er 

anonyme. 

 Tilbud på renovering af gulve og gang; 

Udskudt pga. vandskade. 

 Fotografering "Mesterskud"; 

Bestyrelsen er ikke ovenud begejstret for mesterskud og der er stemning for at indhen-

te tilbud fra Modulfoto, A fotograf og Odense skolefoto. 

 Evt. 


